

# TINJAUAN MINGGUAN AGM/EGM MSWG

## Tempoh 10 hingga 14 Mac 2025

Berikut adalah AGM/ EGM untuk syarikat di bawah senarai pemantauan Badan Pengawas Pemegang Saham Minoriti (MSWG) pada minggu ini.

Ringkasan perkara penting disenaraikan di bawah, manakala butiran terperinci soalan yang diajukan kepada syarikat boleh didapati di laman sesawang MSWG di [www.mswg.org.my](http://www.mswg.org.my)

### TINJAUAN RINGKAS

Tarikh & Masa	Syarikat	Tinjauan ringkas
12.03.25 (Rabu) 10.00 pagi	Sunsuria Berhad (AGM)	Sunsuria mencatatkan pendapatan sebanyak RM627.8 juta dan keuntungan sebelum cukai ( <i>profit before tax</i> , PBT) berjumlah RM79.3 juta bagi tahun kewangan 2024, mencerminkan peningkatan sebanyak 24% dalam pendapatan dan 72% dalam PBT berbanding tahun sebelumnya. Prestasi positif ini didorong oleh pengiktirafan keuntungan progresif yang lebih tinggi daripada projek pembangunan yang sedang dijalankan.  Berikutan pencapaian ini, Sunsuria telah mengumumkan pembayaran dividen sebanyak 3 sen sesaham biasa bagi tahun kewangan 2024.
14.03.25 (Jumaat) 10.00 pagi	Xin Synergy Group Berhad (EGM)	Xin Synergy (dahulunya dikenali sebagai Jade Marvel Group Berhad) bercadang untuk memperoleh 100% kepentingan ekuiti dalam Medini Marina Sdn Bhd daripada Harvest Capital Development Sdn Bhd dan Big Land Capital Sdn Bhd dengan harga pembelian RM18.24 juta. Urus niaga ini akan diselesaikan melalui bayaran tunai sebanyak RM2.74 juta, manakala baki RM15.5 juta akan dijelaskan melalui penerbitan 67.39 juta saham biasa baharu dalam XSGB.
14.03.25 (Jumaat) 11.00 pagi	Erdasan Group Berhad (EGM)	Syarikat bercadang untuk melaksanakan pengurangan modal saham, yang melibatkan pengurangan dan pembatalan modal diterbitkan sebanyak RM100.00 juta. Langkah ini akan mewujudkan kredit sebanyak RM100.00 juta yang

		akan digunakan untuk mengimbangi kerugian terkumpul.
--	--	--

## PERKARA PENTING

Syarikat	Perkara/ Isu Untuk Dijadikan
Sunsuria Berhad (AGM)	<p>Pembukaan Concord di Sunsuria City di bawah Sunsuria Education dalam tahun kewangan 2024 telah mencipta sumber pendapatan baharu untuk Kumpulan, sekali gus menyumbang kepada pertumbuhan pendapatan tahun ke tahun bagi tahun kewangan semasa. (Halaman 18, Laporan Tahunan 2024)</p> <p>a) Berapakah jumlah pelajar yang mendaftar di Concord College International School setakat 28 Februari 2025? Berapakah jumlah ini sebagai peratus daripada kapasiti penuh sekolah?</p> <p>b) Berdasarkan unjuran awal yang diberikan pada tahun lalu, Concord College International School dijangka menjana EBITDA positif dalam tempoh tiga hingga lima tahun sebelum sekolah mula beroperasi. Adakah unjuran ini akan disemak semula memandangkan sekolah sudah mula beroperasi? Jika ya, apakah jangka masa baharu yang disasarkan?</p> <p>c) Negara Asia manakah yang disasarkan oleh syarikat untuk mengembangkan Concord College International School dan apakah sebab di sebalik pemilihan negara-negara tersebut?</p>

**[TAMAT]**

### PENDEDAHAN KEPENTINGAN

Berkenaan syarikat-syarikat yang dinyatakan, MSWG memiliki jumlah saham minimum dalam semua syarikat yang diliputi dalam buletin ini.

### PENOLAKAN TUNTUTAN

Buletin ini dan isi kandungannya berserta semua hak-hak berkaitan dengannya termasuk hak cipta dimiliki oleh Badan Pengawas Pemegang Saham Minoriti Berhad, juga dikenali sebagai Minority Shareholders Watch Group (MSWG).

Isi kandungan dan pendapat yang dinyatakan di dalam buletin ini adalah berdasarkan maklumat yang diperolehi daripada domain awam dan bertujuan untuk memberikan maklumat umum kepada pengguna dan adalah untuk rujukan sahaja. Usaha terbaik telah dilakukan untuk memastikan maklumat yang terkandung di dalam buletin ini adalah tepat dan terkini pada tarikh penerbitan. Walau bagaimanapun, MSWG tidak membuat sebarang waranti nyata atau tersirat atas ketepatan atau kelengkapan maklumat dan pendapat yang terkandung di dalam buletin ini. Tiada maklumat di dalam buletin ini yang bertujuan atau patut dianggap sebagai syor untuk membeli atau menjual atau jempunan untuk melanggan sekuriti tertentu, pelaburan yang berkaitan atau mana-mana instrumen kewangan.

MSWG perlu diberikan perakuan bagi mana-mana bahagian buletin ini yang diterbitkan semula.

MSWG tidak akan bertanggungjawab atau menanggung sebarang liabiliti atas bergantung kepada sebarang maklumat atau komen yang terkandung di dalam buletin ini atau jika ia diterbitkan semula oleh pihak ketiga. Semua pembaca atau pelabur dinasihatkan supaya mendapatkan nasihat perundangan atau nasihat profesional yang lain sebelum mengambil sebarang tindakan berdasarkan buletin ini.